
Hjadstrup – Lunde Lokalråd 
Mødereferat 06.03.2025 

1. Mødet blev afholdt hos Lars Jensen Kappendrup, hvor Arne Erlund 
bød velkommen.  
Bestyrelses medlemmer der var fremmødt: Arne Erlund, Kristian 
Lajgaard Pedersen, Conny Pedersen, Allan Ewertsen, Bente 
Rasmussen, Lars Jensen, Doris Panduro og Gurli Toft.                                                
 
Afbud fra: Hans Jørgen Larsen.  
                                                  
Eva Rasmussen og Ann Berith Arnhem fra Lunde forsamlingshus var 
inviteret med til mødet. 

2. Dagsordnen blev godkendt. 

3. Referat fra sidste møde den 21. november 2024 blev godkendt.  

4. Økonomi: Der er et plus på 24.066,00 kr. i kassebeholdingen.  

5. Der afholdes Årsmøde den 20. marts 2025 på Horsebækskolen, 
Horsebækvej 99, 5450 Otterup kl 19:00. Alle er velkommen. 

6. Legepladsen Torvet i Kappendrup: Legepladsen er gennemgået for 
fejl og magler, så nu afventes der en godkendt rapport. 

7. Gadekæret i Hjadstrup:  
Der er fjernet en del mindre træer ud mod Horsebækvej, men der 
ønskes også at der fjernes en del siv, hvilket kommunen skal være 
behjælpelig med. 

8. Gadekæret i Bladstrup: 
Her ønskes der et Bord/bænkesæt. 

9. Fjernvarme - status:  
Der vil blive sendt svar tilbage til Fjernvarme Fyn vedr. den kæmpe 
stigning for tilslutning og udførelse af fjernvarmen i Lunde som er 
meget uforståeligt. 



10. Evaluering af juletræstænding og fastelavn på Torvet: 
Juletræstænding var en succes. Vedr. fastelavn var der ikke den 
helt store tilslutning. 

11. Lys op i/på det store træ på Torvet i den mørke tid:  
Der er afsendt en ansøgning - så godkendelse afventes fra 
Kommunen. 
Arbejdet vil blive udført af Kappendrup El og VVS. 
Betalt af Hjadstrup Lunde Lokalråd. 

12. Vedr. den nye ladestanders placering på Torvet i Kappendrup, så 
kan den også ses på en app. 

13. Vedr. Kappendrup 30 - Færdiggørelse af byggeri der vedr.  
endegavlen - så er det en forsikringssag som trækker i langdrag. 

14. Lokalrådets bemærkninger til flexbolig-ordning i Nordfyns 
Kommune: 
Flexbolig-ordning betyder at en helt anmindelig bolig kan sælges 
som sommerhusbolig i stedet for at evt. komme til at stå tom. 
Dette vil måske gøre det lettere for husejere at sælge deres 
boligere. 
Flertallet i bestyrelsen syntes det var en god ide med en sådan 
Flexbolig-ordning i Nordfyns Kommune. 

15. Næste møde aftales ved Årsmødet den 20. marts 2025 

16. Evt:  
Eva Rasmussen og Ann Berith Arnhem fra Lunde forsamlingshus 
ønsker gerne at samarbejde med festudvalget i Kappendrup. 
 
Der gøres opmærksom på at der er fællesspisning i Lunde 
forsamlingshus 1 x om måneden - se opslag på Facebook under 
Lunde - nordfyn. 
 

Referent: Gurli Toft 


